
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 570
Vil ministeren med henvisning til artiklen: »Brandmænd vil undersøges efter brug af
giftig skum« på www.tv2east.dk den 27. maj 2021 oplyse, om ministeren vil sikre, at der
tages blodprøver af brandmænd, som har arbejdet med pfos, for enten at bekræfte eller
udelukke, at de kan være blevet påvirket heraf, og hvis ministeren ikke vil dette, hvad er
begrundelsen så for, at man ikke vil sikre brandmænd og arbejdsgivere denne viden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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